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GEMEENTERAAD 

Motie leveren van maximale inspanningen bij het oprichten van C2C/Circulaire economie 
faculteit in Venlo 

De gemeenteraad van Venlo in vergadering bijeen op 28 juni 2017, 

In overweging nemende dat: 

• Het bestuur van de Hochschule Niederrhein vooruitstrevende ideeën heeft om Venlo in de 
(EU)regio in positie te brengen op het gebied van Nachhaltigkeit / C2C; 

• Diezelfde Hochschule hier verregaande inspanningen voor wil verrichten op onderwijsgebied en 
Venlo "het balkon van Europa noemt" trendsetter op gebied van C2C; 

• Er vanuit Venlo en de Hochschule Niederrhein een stevige lobby nodig is naar de Provincie om 
hiervoor een projectleider aangewezen te krijgen; 

• Deze projectleider de samenwerking tussen de Hogescholen moet aanjagen om een 
internationale faculteit C2C / Circulaire economie in Venlo vorm te geven waar Hogeropgeleiden 
uit heel Europa de mogelijkheid krijgen om zich te ontwikkelen op gebied van duurzaamheid, de 
zogenaamde "Studium Generale"; 

• C2C vooral geborgd en verankerd raakt als het doorgegeven wordt aan nieuwe generaties via 
onderwijs; 

• Het bieden van een uitvalsbasis in Venlo aan deze studenten en C2C gebied onderwijs voor de 
toekomst van onze stad en regio groot belang is omdat hier nieuwe bedrijven op afkomen; 

• Dit soort ontwikkelingen op onderwijsgebied ervoor zorgt dat Venlo zich ontwikkelt tot een 
belangrijke stad in het Euregiogebied hetgeen er toe leidt dat er een aantrekkelijk 
vestigingsklimaat ontstaat en dit een prachtig voorbeeld is van grensoverschrijdende 
samenwerking 

Roept het College op om: 

• Om een intensief lobbytraject op te starten waarin de voorzitter van de raad als de beste 
ambassadeur van Venlo samen met de Hochschule Niederrhein op gaat trekken om 
voornoemde constateringen in gang te zetten en de Hochschule Niederrhein een businessplan 
voor kan leggen aan de stakeholder; 

• Samen met de onderwijspartners, de provincie Limburg en het bureau van de Euregio RMN 
actief te werken aan een lnteregg project om de studiemogelijkheid Studium Generale C2C/ 
Circulaire economie in Venlo mogelijk te maken; 

• De raad in het laatste kwartaal van 2017 over te voortgang te berichten en bij voorkeur een 
uitgewerkt plan voor te leggen. 

En gaat over tot de orde van de dag, 

CDA 


